
Gram d. 14. januar 2025 
 

 

                                      Referat fra bestyrelsesmøde 
 

Sted:  Nobi Arnum    Tid: 13. januar 2025 Kl.: 19.00 - 21.00                

Ordstyrer:  Formand  

Frugt/Vand:  Aftales over messenger  

Afbud:     

Dagsorden /referat 
  



1. Godkendelse af 
dagsorden og referat fra 
sidst 

Udgangspunkt i sidste mødes referat 
Hvilke opgaver har vi handlet på? 
Godkendt med tilføjelser under eventuelt.  
 

2. Nyt fra formand/ 
bestyrelsesmedlemmer 
 
Hvilke opgaver er vigtig 

for personalet lige nu, i 

forhold til 

ledelsesteamet?   

Møde i Nobi Gram V/ Rasmus og Mette 

 
Efter mødet d. 06.01.2025 mellem 
forældrebestyrelsen og TR og FTR Bupl, og 
efterfølgende opfølgning d. 07.01.2025  

 
Har ledelsen udfærdiget og sendt ud til 
forældrebestyrelsen og personale.  
Et nyhedsbrev, med de fokuspunkter, 

ledelsen vil/skal arbejde med på kort og på 
lang sigt. 

For 2025 gælder følgende overordnet 
fokuspunkter.   

 

 Stabilitet i personalegruppen 

 Kommunikation / feedback 

 Pædagogisk kvalitet 

 Sygefravær 

 Fagprofessionel adfærd   

    

3. Nyt fra ledelsen 
 

Børnetal for 2025 
Det ser i øjebliket ud til at Børnehuset Nobi holder et 

fornuftig børnetal i 2025. Der har været en lille tilgang 

ved 2 tilflytterfamilier.  

I Vuggestuen i Gram er pr. 01.02.2025 indskrevet 30 børn, 

hvilket er 2 mere end forventet.  

I Arnum har der været 2 børn som er stoppeet tidligere, 
men der fortsætter med at være mellem 10-11 børn i 

vuggestuen.   

Børnehaven dele er uforændret.  

 
Evaluering af møde i Gram 
Dette blev gjort under punkt 2 

  
Nyhedsbrev / handleplan 
Ledelsen sendte et nyhedsbrev med opsummering og 

fokuspunkter fre mødet d. 06.01.2025 ud til personale og 

forældrebestyrelsen.  

    
Den god historie – Journalist i husene.  
Videoer/billeder af læringsmiljøer og stærke 
børnefællesskaber.  



Vi vil i løbet af de næste 2 måneder, komme med lidt 
billeder og video på hjemmesiden og facebook.  
  

4. Nyt fra Gram skole  Børnehuset Nobi må låne Gram skoles bus.  

 
Dejligt at vi må låne bussen i hverdage og i ferier.  

 
Der er set på busforbindelser til Kastrup – nu kører 

bussen ind igennem Kasstrup og holder ved hovedvejen 
på vej hjem.  

Gramstrup-uge i uge 11 – Nobi deltager.  
Fast deltagelse til skolebestyrelsesmøder, bestyrelsen 
aftaler selv.   
Fælles bestyrelsesmøder skal optimeres med bedre 

emner/overskrifter – kan vi påvirke det politiske udvalg, 
med fælles standpunkter eller holdninger?   
 

 

  

5. Indkommende emner fra 
forældre og bestyrelse 

Vil bestyrelsen være vært for visse arrangementer 

 Årgangsmøder 
Bestyrelsen aftaler datoer over 

messenger-tråd.   

 Mini arbejdsdag – aftensmad 
Michal og Rasmus –  

Hækken i Gram – Rutchebane i Arnum 

Der er valgt to datoer til Arnum. d. 

30.01. og d. 19.02.  

Vi starter med at fjerne et gamelt 

legeredskab og grave rutchebanen 

ned. 

Majbrit sender ud på Aula. 

  

 Mød-bestyrelsen møde 
Aftales i messengertråd. – morgen 

eller eftermiddag.  

 

 Forældrekaffe 
Datoer for foælderkaffe.  

Michal finder datoer -  

 
 Personale henvendelse 

Bestyrelsesmedlem Stefanie havde 

talt med 3 personaler og 2 forældre.   
Emnerne ligger op ad de emner der 

blev drøftet på mødet d. 06.01.  

 



 

Emnerne er taget med ind i det skriv 

som ledelsen har fra mødet d. 6.01.   

 

 Opdatering af hjemmesiden 
Martina er godt i gang.  

Små billeder af vikarene – Der hvor vi 

mangler billeder tager vi selv og får 

det hele opdateret.  

  
 Oversigt over bestyrelsen  

Hvorlangt er vi? 

Martina er også på den opgave.   

Informationsområde i gaderoben.  

Postkasse og whitboard tavle. 

Michal sætter projektet i gang.  
  

6. Eventuelt Pædagogisk tilsyn  
Gram d. 27. januar  

Arnum d. 30. januar  

Formidles ud til personalemødet d. 20.01. 

 

Skolebestyrelsesmøde  
d. 27.01. 18.30 – 21.00 

7. Næste møde 
25.02.2025 – obs. på 
mødested.  
Vi er i Arnum de næste to 

gange. 

8. Når vi har mere tid  


